
Protokół nr 10/2015 
posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego  

Rady Miejskiej w Suwałkach odbytego w dniu 29 czerwca 2015 r. w godz. 1600- 1615 

w sali nr 146 Urzędu Miejskiego w Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1. 
 

 
Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji: 

1. Zdzisław Koncewicz   - przewodniczący Komisji, 
2. Wojciech Pająk  - wiceprzewodniczący Komisji, 
3. Zbysław Wojciech Grajek, 
4. Sławomir Jan Szeszko, 
5. Piotr Wasiukow. 

Nieobecny na posiedzeniu członkowie Komisji: 

Zdzisław Przełomiec. 

W posiedzeniu udział wzięli:  

1. Czesław Renkiewicz    - Prezydent Miasta Suwałk, 
2. Łukasz Kurzyna     - Zastępca Prezydenta, 
3. Jarosław Lebiediew     - dyrektor ZBM.   

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Posiedzeniu przewodniczył Zdzisław Koncewicz, który powitał zebranych i przypomniał,  
proponowany porządek posiedzenia:  

1. Zaopiniowanie wniosku w sprawie wynajęcia lokalu mieszkalnego Pani Irynie 
Popova.  

2. Wolne wnioski. 

 
Ad pkt. 1 
Zaopiniowanie wniosku w sprawie wynajęcia lokalu mieszkalnego Pani Irynie Popova.  
Wniosek stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  
 
Czesław Renkiewicz zreferował sprawę wynajęcia lokalu mieszkalnego Pani Irynie Popova, 
przedstawioną we wniosku.  
Poinformował, Ŝe rodzina Pani Iryny Popova składa się z trzech osób (mąŜ elektryk, 6-letni 
syn Makar). Została wybrana spośród trzech zaproponowanych rodzin.  
Pani Iryna Popova wcześniej wielokrotnie przyjeŜdŜała do Suwałk z dziećmi z Ukrainy  
na występy w ramach imprezy „Muszelki Wigier”. Obecnie będzie pracować, jako choreograf 
w SOK w Suwałkach a jej męŜowi, który jeszcze pozostaje na Ukrainie, zaproponowała pracę 
Malow Sp. z o. o.  w Suwałkach.   
Poinformował, Ŝe lokal mieszkalny został wyposaŜony w niezbędny sprzęt i urządzenia, przez 
miejscowych przedsiębiorców, zasiadających w Radzie Gospodarczej działającej przy 
Prezydencie, którzy na ten cel przeznaczyli własne środki finansowe. Synek Pani Iryny 
Popova otrzymał z firmy ’RESO” laptop z rocznym opłaconym dostępem do Internetu. 
Prezydent poprosił Komisję o zaopiniowanie wniosku.  



Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad wnioskiem:  
za pozytywną opinią głosowało   –  5 radnych,  
przeciw                                         –  0, 
wstrzymało się od głosu               –  0. 

 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała sprawę wynajęcia lokalu mieszkalnego 
Pani Irynie Popova. 

 Opinia Komisji stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
 
Ad pkt. 2. 
Wolne wnioski. 
 
Głosów w dyskusji nie było. 

Przewodniczący podziękował zgromadzonym za udział i zamknął posiedzenie. 

Na tym protokół zakończono. 
 

Przewodniczący 
Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

Zdzisław Koncewicz 

Protokół sporządziła: 

ElŜbieta Bogdan 
Inspektor w Biurze Rady Miejskiej 
Urzędu Miejskiego w Suwałkach 

 


